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Betreft: uw reactie op proeftuin advies communicatie met de burger 

Geacht college. 

Op 26 november ontvingen wij uw antwoord op ons gezamenlijke ongevraagde advies 'Proeftuin 
Participatieraad: communicatie mét de burger'. Ondanks uw uitgebreide reactie zijn er bij de leden 
van de huidige drie adviesraden een aantal vragen. Daarnaast staan er in uw antwoord verschillende 
toezeggingen. Wij hebben de vragen vanuit de adviesraden op een rijtje gezet en deze aangevuld met 
de belangrijkste toezeggingen. Graag willen wij wederom een schriftelijke reactie op onze vragen. 
Mede omdat wij het overzicht met vragen en toezeggingen ook over willen dragen aan de 
toekomstige participatieraad zodat zij dit in de toekomst kunnen volgen en monitoren. 

Onderstaande kopjes hangen samen met de kopjes gebruikt in uw reactie (kenmerk 2012/416200). 

1. Digitale communicatiemiddelen 

In uw antwoord gaat u niet in op onze suggestie hierbij ook aan 'mondelinge' communicatie, 
respectievelijk informatie te denken. Kunt u hierop alsnog een reactie formuleren? 
Nota bene dit ook in het licht van laaggeletterden en analfabetisme! 
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2. Inzake nieuwe gemeentelijke website 

Nieuwe gemeentelijke website 

Het betrekken van een groep gebruikers in de testfase van een nieuwe gemeentelijke 
website. Wij zijn benieuwd hoe dit nu loopt. Of u voldoende gebruikers heeft? 

Is er een reden dat u alleen voor de testfase kiest. Waarom niet een gebruikersgroep, 
bijvoorbeeld ook deels samengesteld uit de bestaande adviesorganen van de 
gemeente al bij de voorbereiding en vormgeving, respectievelijk ontwikkeling 
gebruiken. 

Het aanbieden van actuele informatie met een helder taalgebruik. Uw analyse van het 
huidige gebruik zou kunnen missen, dat deze nu slecht of onvindbaar is op de huidige 
website en om die reden niet werd geraadpleegd of niet 'aantoonbaar gevraagd'. 
Gaat u ook op andere wijze de 'gebruikersvraag' inventariseren? 

Is er al duidelijkheid over de toptaken en topproducten? Wij menen, dat ook hier het 
rechtstreeks 'ophalen' bij (betrokken) burgers een wezenlijke bijdrage kan leveren aan 
zo'n prioritering. Kunt u aangeven of en hoe u ook deze aanpak zult betrekken bij deze 
'toptaken' en 'topproducten' selectie. 

3. Inzake communicatie over voorzieningen 

Communicatie over voorzieningen 

Bij de uitwerking van de nieuwe minimaregelingen zullen de bestaande formulieren 
tegen het licht worden gehouden en waar nodig worden aangepast. Heeft dit al tot 
resultaten geleid? Kunt u ons daarover informeren? 

Uw uitgangspunt is om meer mensen van de regelingen op de hoogte te houden. U 
wilde nagaan of het onderwerp bijzondere bijstand nog extra aandacht moet krijgen in 
de communicatie met de medewerkers en partners in het sociaal domein. Welke 
conclusie heeft dit 'nagaan' inmiddels opgeleverd? En kunt u ons over een aanpak naar 
aanleiding daarvan informeren. 

Toegankelijkheid vanuit een webshop? Kunt u aangeven hoe het staat met de 
ontwikkeling van deze webshop en wanneer deze actief wordt? Worden ook hier nog 
(potentiële) gebruikers betrokken? 
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4. Inzake formulieren(brigade) 

Formulieren 

U geeft aan de formulieren te gaan screenen op gebruiksvriendelijkheid. Laat u dit 
controleren door mensen die zelf veel gebruik maken van deze formulieren? U gaat hier 
niet in op onze suggestie een zogenaamde 'leesgroep' bij deze screening of aanpassing van 
formulieren te gaan gebruiken? Kunt u dit alsnog toelichten? 

5. Inzake toonzetting brieven en beschikkingen 

Toonzetting brieven en beschikkingen 

• U gaat kijken hoe het werken met een brief/folderpanel bij kan dragen aan het 
verbeteren van de kwaliteit van uw (standaard)brieven en folders. Is al bekend hoe dit 
uitwerking gaat krijgen? 

6. Inzake een mix van communicatiemiddelen 

Mix van communicatiemiddelen 

U gaat beleid ontwikkelen en experimenteert al met sociale media? Wij zijn benieuwd hoe 
dit beleid vorm krijgt en hoe hierbij en bij het experimenteren al burgers zijn of worden 
betrokken? Kunt u ons daar (al) deelgenoot van maken? Zodat wij in onze samenwerking 
ook op dit terrein u integraal kunnen blijven adviseren. 
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Tot slot 

Graag ontvangen wij schriftelijk een reactie op onze vragen. 

Daarnaast geven wij bovenstaande brief door aan de toekomstige participatieraad. 

Met vriendelijke groet, 
namens de Haarlemse adviesraden. 

Willem Bakx, voorzitter WMO-raad 

Mustafa Öcal, voorzitter SAMS 

fijLO 

John van de Gevel, voorzitter SoZaWe-raad 
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Beste collega's van DIV, 

Kunnen jullie bijgaande brief van de adviesraden SAMS, Sozawe-raad en Wmo-raad als ingekomen post registreren? 
Het is een reactie van de adviesraden op een collegebrief met als kenmerk 2012/416200. Bij voorkeur moet het aan 
deze brief gekoppeld worden. 

Alvast bedankt! 

Met vriendelijke groet. 

Herman Lock 

Secretariaat Stedelike Adviesraad Multiculturele Stad 
Postbus 511, 2003 PB Haarlem 
023 5113607 
sams@haarlem.nl 
www.samshaarlem.nl 


